

## Merkblatt DNA-Analyse

Im Rahmen der Bearbeitung Ihres Visa-Antrages wird von der deutschen Botschaft ein DNA-Gutachten benötigt zur eindeutigen Feststellung der Abstammungsverhältnisse, das der Antragsteller auf eigene Kosten erstellen lässt.

Dabei ist wie folgt vorzugehen:

1. Die Referenzperson in Deutschland (Person, zu der der Nachzug beantragt wird) beauftragt in Deutschland ein anerkanntes Institut mit der DNA-Analyse.
2. Das beauftragte Institut sendet die sog. DNA-Kits zur Probenentnahme bei den Antragstellern in Kenia an IOM unter folgender Anschrift

***Family Assistance Program  
International Organization for Migration – UN Migration  
Sri Aurobindo Avenue, Off Mzima Spring Road,  
Lavington, Nairobi, Kenya  
P.O BOX 55040-00200***

***Email: [info.fap.ke@iom.int](mailto:info.fap.ke@iom.int)  
Call Centre: +254 709 575 000.***

3. IOM veranlasst die Probenentnahme durch einen Vertrauensarzt vor Ort in Nairobi.
4. Die entnommenen Proben werden von IOM zur Auswertung an das Institut nach Deutschland zurück übersandt.
5. Der in Deutschland erstellte Gutachten-Bericht wird an IOM übersendet.

Bitte weisen Sie das Institut darauf hin, die folgenden Informationen beim Versand des DNA-Kits anzugeben (siehe ggf. umseitig):

**Terminnummer:**

**Referenznummer (BC Nummer):**

**Name des/der Antragstellers/in:**

**Geburtsdatum:**

**Passnummer:**

**Name des/der Hauptantragstellers/in:**

**Name der Referenzperson in DEU:**

(Bitte machen Sie die Angaben für jede in Kenia zu testende Person)

Erhalten:

\_\_\_\_\_ Datum

\_\_\_\_\_ Unterschrift

Dieses Merkblatt und andere Formulare sind kostenfrei !  
This information sheet and other forms are free of charge !

## Information Sheet DNA-Analysis

For processing your visa application, a DNA-Test is required by the German Embassy to distinctly clarify parentage, which the applicant conducts at his own expenses.

*The required procedure for DNA-testing is as follows:*

- 1. The reference person in Germany (person you wish to reunite with) has to assign an acknowledged institute in Germany with conducting the DNA-analysis.*
- 2. The assigned institute in Germany sends a so-called DNA-kit to IOM for taking the samples of the applicant(s) here in Kenia to the following address:*

**Family Assistance Program  
International Organization for Migration – UN Migration  
Sri Aurobindo Avenue, Off Mzima Spring Road,  
Lavington, Nairobi, Kenya  
P.O BOX 55040-00200**

**Email: [info.fap.ke@iom.int](mailto:info.fap.ke@iom.int)  
Call Centre: +254 709 575 000.**

- 3. IOM arranges that the samples are taken by a confidential medical institution in Nairobi.*
- 4. The samples of the applicant(s) are being sent to the institute in Germany for examination by IOM.*
- 5. The DNA-report issued in Germany is sent to IOM.*

*Please instruct the assigned institute to provide the following information with the DNA-kit:*

**Appointment Number:**

**Reference Number (BC Number):**

**Name of Applicant:**

**D.o.B:**

**Passport Number:**

**Name of Principal Applicant:**

**Name of Reference Person in Germany:**

*(Please provide for all persons in Kenia of who a DNA-sample shall be taken from)*

Received:

\_\_\_\_\_

Date

\_\_\_\_\_

Signature